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Hva er bra med å bo i alta?

Inga Maja Eira Hætta
– Det er 
en bra 
videre-
gående 
skole, 
med 
gode 
lærere. 
Vi har 
mange 
sosiale 
happe- 
nings, 
det er gode treningssentre 
og fine turområder. 

Savitra og Amina
– Det er fin natur og mid-
nattssol. Vinteren med snø 
er flott. Det er deilig at det 
ikke er så mye folk. Alt er 
bra. Det er stor forskjell på 
vårt land, Nepal, og Alta. Vi 
trives veldig godt, og har 
hatt fem flotte år her. Vi 
kan ikke tenke oss å flytte 
noen andre steder. Været 
er flott, naturen er flott, og 
folk er hjelpsomme.

Steinar Johnsen
– Alta 
er et 
paradis. 
Vi har 
det helt 
supert. 
Vi har 
alle fri-
tidsmu-
ligheter, 
Alta, elva 
og alt du ønsker. Dette er 
en fantastisk by i utvikling, 
som legger til rette for at 
folk skal trives her.

Alitzia Jensen
– Det er 
kjempe-
fint her i 
Nord- 
Norge. 
Jeg har 
bodd her 
i 14 år, og 
som-
meren 
er flott. 
Mørketida kan være litt 
slitsom, men det er det 
eneste. Miljøuka er også 
flott, vi skal springe opp på 
toppene.

Reidar Karlsen
– Det er 
veldig 
fint her. 
Fin elv, 
gode 
fiske og 
jaktmu-
ligheter. 
Enkelt å 
komme 
seg ut i 
naturen.

Alta fikk Statens by-
miljøpris.

Av arne Reginiussen og Rolf E. Lund

arne@altaposten.no

Alta slo knockout på Stavanger 
og Trondheim og får får Statens 
bymiljøpris på 250.000 kroner.

Sykkelbyprosjektet som 
har vært ledet av Gjermund 
Abrahamsen Vik, trekkes frem 
i begrunnelsen for utdelingen, 
som ble foretatt av statssekre-
tær Per-Willy Amundsen.

En glad varaordfører i Alta, 
Ronny Berg, kunne stolt motta 
prisen. Og gratulantene sto i kø. 
Kommunal- og moderniserings-
minister Jan Tore Sanner er full 
av lovord.

– Jeg vil gratulere Alta kom-
mune med Bymiljøprisen. Syk-
kelbyprosjektet i Alta er impo-
nerende og et godt eksempel på 
hvordan små og store byer kan 
ta miljøansvar. Jeg håper prisen 
vil motivere kommunen til nye 
miljøprosjekter og stimulere an-
dre til å følge Alta sitt eksempel, 
sier Sanner.

– Imponerende
Tema for prisen har vært by-
miljø og helse. Juryleder Peter 
Butenschøn viser til at Alta 
kommune har jobbet aktivt og 
systematisk for å fremme bruk 
av sykkel.

– Sykkelbyprosjektet i Alta har 
vist en imponerende vilje til å 
motivere ulike befolknings- og 
aldersgrupper til å ta sykkelen i 
bruk året gjennom, og har gjort 
sykkelbyen Alta til noe folk er 
stolt av, sier Butenschøn.

De tre finalistene Alta, Stavan-
ger og Trondheim får alle mye 
skryt, men Alta skiller seg ut.

– Med et ganske krevende ut-
gangspunkt langt nord, og med 
begrensede ressurser, har kom-
munen oppnådd betydelige 
resultater. De har utviklet en 
arbeidsmåte og et engasjement 
som inspirerer og som har stor 
overføringsverdi til store og små 
bykommunene, mener juryle-
deren.

Stolt og glad
En svært fornøyd varaordfører 
tok imot prisen.
– Det var absolutt verdt å ta de 
2000 kilometrene for dette. 
Dette viser at Alta får det til, og 
man legger merke til Alta. Dette 
er en pris vi får på tross av de kli-
matiske forholdene vi har her, 
sier Ronny Berg.
Han gir Gjermund Abrahamsen 
Wiik mye av æren, men også de 
andre ansatte i kommunen.
– Det er gjort et godt arbeid på 
tvers av tjenesteområdene. I 
tillegg har vi hatt med oss veg-
vesenet og fylkeskommunen i 
prosjektet «Sykkelbyen Alta», 
så de har også bidratt. Samtidig 
er det klart at det ligger mange 
andre momenter inne, sier Berg, 
og trekker for eksempel frem 
kulturlivet, gode muligheter for 
friluftsliv og fritidsaktiviteter.

– Gjennom temamøter vi har 
hatt, har det kommet frem at 
kultur og fritid er viktig for å 
skape bolyst. En ting er hva man 
gjør på jobb mellom 8 og 16, 
men det er viktig at det som skal 
gjøres utenom dette gir en fin 
hverdag. Her gjør vi i Alta en god 
jobb, og dette må vi følge opp vi-
dere, mener Berg.

– Hva skal prispengene brukes 
til?
– Det er ikke avklart, men jeg 
mener man bør lage en tilstel-
ning og sette pris på de som har 
bidratt, og bruke noen kroner på 
det. Ellers kan man kanskje bru-
ke noen kroner på å videreutvi-
kle prosjektet. Det kommer god 
med, sier Ronny Berg.

Alta har Norges beste bymiljø

DELER ÆREN: Gjermund Abrahamsen Wiik mener 
mange i Alta kommune har bidratt til Statens 
bymiljøpris, selv om hans prosjekt ble trukket 
særlig frem av juryen.

STOLT OG GLAD: Ronny Berg og 
Aase Kristin Abrahamsen fra 
Alta kommune kunne motta 

prisen for Norges beste bymiljø. 
  – Det er et godt samarbeid mellom 

tjenesteområdene som ligger til grunn, 
mener varaordfører Ronny Berg. 

(Foto: Jean Lorentzen)

– Det er en helhetlig satsing fra kommunen
Gjermund Abra- 
hamsen Wiik me-
ner mange har 
æren for Statens 
bymiljøpris.
Hans prosjekt, «Sykkelbyen 
Alta», ble trukket frem som en 
særlig årsak til tildelingen av pri-
sen. Det var en nyhet Abraham-
sen Wiik tok imot med jubel.

– Det var veldig, veldig artig. Vi 
visste bare vi var en av tre., men 
vi trodde store byer som Stavan-
ger og Trondheim som satser 
større beløp skulle passere oss, 
sier Wiik, som deler æren for 
prisen med sine kolleger i Alta 
kommune.

– Jeg vil trekke frem ting som 


